
תהליך חידוש השליחות החל בשבתות התנועתיות ובכנס הנהגות צעירות שהתקיימו בחורף, וכעת אנו עוברים
לשלב ההכנות לכנס ההנהגות הצפוי בקיץ (יולי 23), שבו תונח התשתית לדיוני מועצת התנועה בסתיו הקרוב

(נובמבר 23). 

שלום לכולם,
חידוש שליחותנו שעומד בליבת העשייה השנה, הוא חלק מהעבודה
המתמדת להעלות את אור העשייה ולהדליק מחדש את המשמעות

והרלוונטיות שלנו כתנועה.
הטור השבועי הפעם יאיר מעט פנימה, את הנעשה במטה התנועה.

בּהְעֲַ�תְ�... יאָיִרוּ שׁבִעְתַ הנַּרֵוֹת (במדבר ח,ב)
רשי: עד שתהא שלהבת עולה מאליה

שבת שלום, שרה עברון וחברי המזכירות הפעילה
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משרדי התנועה נמצאים בתנועה, ממש כפשוטו. המבנה היביל שלנו יעבור מנחלים - לבארות יצחק.
בשבוע שעבר תמו להן עשר שנות שהותנו במתחם המרכז החינוכי בנחלים. תכולת המשרדים פורקה
והועברה לבארות יצחק ואנו התמקמנו במשרד זמני בקומה התחתונה של חדר האוכל הקיבוצי. את

הישיבות אנו מקיימים במועדון לחבר ובבית צוותא. 
 

פורום מנהלות חינוך התקיים השבוע בבית צוותא שבבארות
יצחק. הפורום עסק בעיקר בהכנות לקראת הקיץ. 

 
פתחנו במעין התכנסות פנימית- כל מנהלת התבקשה
להסתכל פנימה, על המערכת שלה, על תכנית הקיץ ועל
מצב ההיערכות שלה ושל הצוותים לקראת בואה של
חופשת הקיץ. ההתבוננות סייעה למנהלות לדייק את
המקומות החזקים אצלן במערכת ובתוכנית לקיץ, ולברר

לעצמן מה הן הנקודות שדורשות תשומת לב נוספת

אחת ממטרותיו המרכזיות של התהליך הוא להגביר
את מעגלי ההכרות והמעורבות של חברי וחברות

התנועה, ולכן הובלתו נעשית על ידי כוחות פנימיים.
בשבוע שעבר הובילו בת עמי זיידל – מנהלת אגף

חברה, ואיתמר מטיאש – חבר טירת צבי, יום למידה
של הכשרת מנחי הכנס, כולם חברי הקיבוצים וחברי

המזכירות הפעילה. למדנו יחד, דייקנו את הכלים
העומדים לרשותנו, וגם הפקנו לקחים. 

בשבוע הבא צפוי מפגש הכנה ולמידה של ראשי המוסדות אנשי הרוח להכנה לקראת חלקם בכנס. בימים אלה 
יוצאת הודעה למזכירויות הקיבוצים בקריאה לבחור את הנציגים לכנס, ואנו נמשיך לעדכן על ההכנות מעת

לעת.

המבנה היביל יפורק יורכב מחדש במתחם המכינה
הסמוך לכניסה לקיבוץ, ואנו נרגשים לשיתופי הפעולה
שלא יהיו פיזיים בלבד, בין מכינת רוח השדה, קיבוץ
בארות יצחק ומטה התנועה. בעת כתיבת שורות אלה
יוצק מערבל הבטון את היסודות לכלונסאות החדשות
של המבנה ובשבועות הקרובים תושלם העברתו והצבתו

במקומו החדש. 
 

מאור הפנים הגדול שאנו מקבלים בבארות יצחק מחמם את הלב. בהצלחה לכולנו.
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היה בהחלט מרתק להיחשף לתמונות המצב בכל קיבוץ, ולמצוא את המשותף ואת השונה ללא שיפוטיות
ובאווירה פתוחה. 

 
בחלקו השני של המפגש, בחלק של היוועצות עמיתים, העלו המנהלות אתגרים, קשיים ושאלות והן זכו
לקבל ממשתפות הפורום רעיונות וכיווני חשיבה. שוב נוכחנו כמה כוחה של הקבוצה משמעותי וכמה
התמיכה של השותפים לתפקיד חשובה ומסייעת להמשיך ולשאת בתפקיד המאתגר של ניהול מערכות

החינוך. 
 

תודה גדולה לכל המנהלות שמגיעות בהתמדה למפגשים, תודה על הרצון ועל הנכונות לשתף, להקשיב,
לסייע ולהסתייע, ולהתפתח. 
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